
Wielka siła przekonania
Już  pewnie  wiele  razy  daliśmy
się  nabrać  różnym  naciągaczom,
którzy  tak  długo  nas  o  czymś
przekonywali, i z taką siłą, że
w  końcu  ulegliśmy.  Dopiero  po
czasie  spostrzegliśmy,  że
przynieśliśmy  do  domu  jakąś
podróbę, kolejny bubel, nic nie
wart, albo obiecywana rzecz, już
zapłacona,  do  nas  nigdy  nie  dotarła.  Cechą  współczesnej
kultury jest to, że w wielu dziedzinach próbuje człowieka
osaczyć przy pomocy wszechobecnej reklamy, mediów. Już małe
dziecko się buntuje i nie chce iść do szkoły, bo mama nie
kupiła modnego tornistra, piórnika czy odzienia. Jak wielka
jest siła przekonywania, podstępnej perswazji, która czasami
ociera się o szatańskie kuszenie. Dzisiaj św. Paweł cieszy
się, że udało mu się pozyskać dla Pana Jezusa i Jego Ewangelii
nowych  wyznawców.  Stało  się  to  możliwe  dzięki  mocy  Ducha
Świętego,  ale  także  dzięki  temu,  że  głosiciele,  prócz
głoszonego słowa dali z siebie wszystko, w czym ujawniła się
wielka siła przekonania. Owocem była żywa wiara pozyskanych,
nowych uczniów Chrystusowych, gotowych nawet do męczeństwa.
Dzisiaj bardzo potrzeba takiej siły przekonywania, począwszy
od środowiska domowego, po środowiska pracy i życia, gdzie 
ujawnia się mieszanina poglądów, opinii; od żywej, odważnej
wiary,  aż  po  poglądy  spoganiałe,  letnie,  bez  wyrazu,
pozbawione  śladów  żywego  Boga.
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